
P r o t o k ó ł  Nr 60/22 

 

z drugiej części posiedzenia Komisji Gospodarczej z 15 grudnia 2022 r.  

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki,  

w godz. od 16
15

 do  18
15

.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,  

2) pan K.W. Jaworski burmistrz Trzcianki, 

3) pan Witold Putyrski zastępca burmistrza Trzcianki, 

4) pani J. Zieńko skarbnik gminy Trzcianka, 

5) pan M. Walkowiak przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, 

6) pani M. Matkowska przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, 

Turystyki i Promocji, 

7) pan W. Kilian przewodniczący Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi, 

8) pani J. Durejko przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 

 

Otwarcie posiedzenia. 

Drugą część posiedzenia, przerwanego w dniu 12.12.2022 r. w punkcie 3 

porządku, otworzył witając wszystkich radnych oraz gości, Przewodniczący 

komisji Tomasz Tomczak.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Tomczak przedstawił porządek drugiej części 

posiedzenia, jak poniżej: 

3. Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2023 rok. 

4. Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

5. Propozycje do planu pracy komisji na I półrocze 2023 r. 

6. Sprawy wniesione na posiedzenie Komisji. 

7. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3) Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2023 rok. 

 

Przewodniczący komisji T. Tomczak przypomniał, że na posiedzeniu 12.12.2022 

roku sformułowano uwagi do projektu budżetu. Radni otrzymali pismo 

burmistrza Trzcianki z 14.12.2022 r. (załącznik do protokołu), w którym 
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burmistrz odniósł się do uwag radnych, przedstawiając propozycje zmian do 

projektu uchwały budżetowej na 2023 r. Zaproponował wypracowanie opinii 

Komisji Gospodarczej poprzez głosowanie propozycji, a następnie, jeżeli nie 

będzie uwag, przyjąć w głosowaniu opinię Komisji Gospodarczej.  

 

Opinie Komisji Gospodarczej do propozycji Burmistrza Trzcianki poprawek 

do przedłożonego projektu budżetu na 2023 r. oraz do projektu budżetu 

gminy Trzcianka na 2023 r. i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

 
Zmniejszenia wydatków: 
 

• planuje się, zgodnie z wnioskiem Radnych, przesunąć kwotę 120.000,00 zł z 

wydatku na opracowanie projektu technicznego drogi rowerowej Siedlisko 

- Trzcianka do WPF na rok 2024, a tym samym pozostawić  

w budżecie na rok 2023 kwotę 100.000,00 zł, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• planuje się, wobec wniosku Radnych, zmniejszyć o kwotę 60.000,00 zł 

wydatek na budowę pływalni w Trzciance, pozostawiając kwotę  

440. 000,00 zł, 

Komisja Gospodarcza – za 3, przeciw 1, wstrzymujących 2.  

 

• planuje się, wobec wniosku Radnych, zmniejszyć wydatki na promocję  

o 5.000,00 zł z tytułu publikacji reklamowo-promocyjnych, 

Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 1, wstrzymujących 1.  

 

• planuje się, wobec wniosku Radnych, zmniejszyć wydatki na promocję o 

5.000,00 zł z tytułu imprez, uroczystości okolicznościowych i spotkań, 

Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 2, wstrzymujących 0.  

 

• planuje się, po rozstrzygnięciu przetargu, zmniejszyć o 10.000,00 zł 

wydatki na utrzymanie zwierząt w schroniskach, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• planuje się, po rozstrzygnięciu przetargu, zmniejszyć o 54.900,00 zł 

wydatki na rozbudowę drogi na os. Poniatowskiego w Trzciance, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
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Utworzenie nowych wydatków: 

 na wniosek Radnych proponuje się wydatek na kwotę 30000,00 zł,  

w formie dotacji po 10.000,00 zł dla trzech ogrodów działkowych, które 

złożyły wnioski o dotacje w trybie zgodnym z uchwałą Rady, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• na wniosek Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

proponuje się wydatek na kwotę 20.000,00 zł, na zadanie: „Remont 

pomieszczeń w Centrum Wędkarstwa, Turystyki Wodnej i Ratownictwa", 

 Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• na wniosek Radnych proponuje się wydatek na kwotę 50,000,00 zł na 

zadanie: „Promocja przez sport", 

Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 0, wstrzymujących 2.  

 

• na wniosek Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

proponuje się wydatek na kwotę 20.000,00 zł na zadanie: „Organizacja 

zawodów kajakarskich w Trzciance", 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• na wniosek Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji planuje 

się wydatek na rzecz przebudowy bieżni lekkoatletycznej na stadionie przy 

ul. Piotra Skargi w Trzciance, w kwocie 6.262.000,00 zł oraz zwiększyć 

dochody budżetu w związku z otrzymaniem dofinansowania  

z Ministerstwa Sportu i Turystyki o kwotę 3.130.500,00 zł, 

Komisja Gospodarcza – za 3, przeciw 2, wstrzymujących 1.  

 

• w związku z koniecznością zabezpieczenia środków, planuje się utworzyć, 

niezaplanowany wcześniej, wydatek na zakup paliwa na sołectwach  

w kwocie 19.000,00 zł, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

Zwiększenia istniejących w projekcie wydatków: 

• na wniosek Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi planuje się zwiększyć 

wydatek o kwotę 75.000,00 zł, na konserwację i remonty rowów 

melioracyjnych będących własnością gminy Trzcianka w formie dotacji 

dla spółek wodnych, 
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Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 1, wstrzymujących 1.  

 

• na wniosek Radnych, planuje się zwiększyć składkę o kwotę 2.500,00 zł, 

dla Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• na wniosek Radnych, planuje się zwiększyć składkę o kwotę 2.500,00 zł, 

dla Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

• na wniosek Radnych, planuje się zwiększyć wydatek o kwotę 5.000,00 zł, 

na rzecz organizacji WOŚP, 

Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 0, wstrzymujących 2.  

 

• na wniosek Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji planuje 

się zwiększyć wydatek na projekty techniczne obiektów sportowych  

o kwotę 30.000,00 zł mając na celu zaprojektowanie boiska piłkarskiego  

o sztucznej nawierzchni przy obiektach byłego OSiR, 

Komisja Gospodarcza – za 4, przeciw 1, wstrzymujących 1.  

 

• w związku z koniecznością poniesienia wydatku planuje się kwotę  

4.300,00 zł na opłaty za użytkowanie wieczyste z tytułu przejęcia działki 

pod pływalnię, 

Komisja Gospodarcza – za 2, przeciw 0, wstrzymujących 4.  

 
Dla tymczasowego zbilansowania budżetu planuje się zwiększyć przychody  

z kredytu o kwotę 451.100,00 zł (mając świadomość możliwości obniżenia ich po 

otrzymaniu dofinansowania na przebudowę bieżni w kwocie 1.000.000,00 zł  

z Urzędu Marszałkowskiego). 

Komisja Gospodarcza – za 3, przeciw 1, wstrzymujących 2.  

 
Proponuje się, aby podczas sesji Rady Miejskiej Trzcianki Radni zawnioskowali 

o przeniesienie kwoty 50.000,00 zł, przeznaczonej na wydatek „Heartbeat 

Festival", do budżetu Biblioteki Publicznej i Centrum Kultury  

w formie zwiększenia dotacji celowej na „Organizację imprez". Burmistrz nie 

będzie wnosił uwag, lecz nie chce być autorem ww. propozycji. 

Komisja Gospodarcza – zapoznano się.  
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 wyodrębnienie z wydatków na promocję jednostek samorządu 

terytorialnego kwoty 36.000,00 zł na zadanie: „Współpraca z lokalnymi 

mediami",  

Komisja Gospodarcza – za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

Ponadto wprowadzenie dochodów i wydatków na rzecz pomocy Ukrainie, 

dodatków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19, wydatków na zakup węgla, 

społecznych projektów unijnych (Aktywna Trzcianka, Cyfrowa Gmina), 

świadczeń społecznych itd. Dokonana zostanie również zmiana finansowania 

wydatków na boiska zadaszone na RFIL i zmiany w paragrafach na innych 

wydatkach bieżących. 

Komisja Gospodarcza – zapoznano się.  

 

Radny R. Matkowski zwrócił się z pytaniem czy ktoś z WOPR zgłaszał się  

z informacją, że środki przewidziane na ratowników mogą nie wystarczyć, 

ponieważ już w tym roku mieli problem ze „spięciem” budżetu. Może przenieść  

10.000 zł - 20.000 zł z pozostałych wydatków w tym dziale aby nie zabrakło 

środków. Mamy trzy kąpieliska do obsługi.  

 

Burmistrz K.W. Jaworski odpowiedział, że 90.000 zł to taka sama jak w budżecie 

roku poprzedniego, natomiast rozważy przeniesienie 10.000 zł.  

 

Innych głosowe nie było.  

Opinia Komisji Gospodarczej do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

 

Komisja Gospodarcza – za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1.  

 

Opinia Komisji Gospodarczej do projektu uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2023 rok. 

 

Ad 4)  Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2022-2035 oraz projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 r. 
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Pani J. Zieńko omówiła propozycje zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2022-2035 wyjaśniając, że w związku z ustaleniem 

wydatków niewygasających należało nanieść zmiany w przedsięwzięciach. 

Zmiany dotyczą zmniejszenia w zakresie modernizacji budynków komunalnych, 

zmian w związku z zakończonym przetargiem na odbiór odpadów komunalnych, 

zmniejszenia środków na projekty techniczne w związku z przeniesieniem 

jednego zadania do wydatków niewygasających, przeniesieniem rozbudowy drogi 

na os. Poniatowskiego do wydatków niewygasających.  

 

Burmistrz K.W. Jaworski omówił propozycję zmian do uchwały budżetowej na 

2022 r. wyjaśniając na wstępie, że dużo zmian jest porządkowaniem zapisów 

budżetowych oraz wprowadzeniem do budżetu dotacji i subwencji, w tym  

z Funduszu Pomocy Ukrainie. Zwiększane są dochody, które zostały wykonane, 

np. ze sprzedaży zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, środki  

z oprocentowania rachunków bankowych. Zmniejszane są np. dochody ze 

sprzedaży majątku, bo nie ma takiego zainteresowania i sprzedaż zmalała.  

Po wykonaniu zadania „Szachy pod strzechą z leśnymi cymbałami” pozostało 

15.000 zł. Przesuwane są wydatki związane z zadaniami ujętymi jako wydatki 

niewygasające. Dochody ze sprzedaży napojów alkoholowych, tzw. „małpek”, 

przeznacza się na wydatki poniesione na pomoc uchodźcom z Ukrainy. Być może 

wydatek ten jeszcze zostanie pokryty dotacją od Wojewody, ale na ten czas 

przeznacza się środki z GKRPA. W oświacie zmiany są wprowadzane na wnioski 

dyrektorów jednostek. Jak również zmiany związane z podpisaniem umów, np. 

panele fotowoltaiczne w SP we Łomnicy zmniejsza się o 17.000 zł. Kolejne 

zmiany to przesunięcia na wniosek dyrektora CUS. Nowy wydatek w ochronie 

zabytków dot. dotacji 115.000 zł dla Parafii w Białej na wykonanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich ołtarza w kościele zabytkowym w Białej.  

W tym zakresie jest przygotowana odrębna uchwała. Środki pochodzące  

z nagrody w ramach konkursu „Rosnąca odporność” wstępnie były kierowane na 

oświatę, w tym na projekt techniczny sali gimnastycznej przy SP Nr 3  

i termomodernizację GP Nr 4, ostatecznie środki te przeznaczono na budowę 

oświetlenia boiska treningowego na terenie OSiR. Zmiany są tylko techniczne  

w zakresie źródła finansowania.   

 

Przewodniczący komisji T. Tomczak prosił o wyjaśnienie planowanych 

wydatków 1.845 zł na karę za odstąpienie od umowy.  
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Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że dotyczyło to opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Tetmajera i jest związane  

z podjętą na poprzedniej sesji uchwałą o odstąpieniu od realizacji tego planu. 

 

Innych głosów nie było.   

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2022-2035. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  

z upływem 2022 roku. 

Pani J. Zieńko wyjaśniła, że projekt zostanie uzupełniony o zadania: 

- budowę dróg z płyt jomb, 

-  termomodernizacja budynków mieszkalnych – dokumentacja techniczna.   

Radni nie mieli uwag. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1.  

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Wszystkich Świętych w Białej. 

Radny J. Łastowski zwrócił się z pytaniem czy znane jest źródło środków, które 

wykłada parafia na ten cel?  

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że 70.000 zł z funduszu kościelnego, 

pozostałych środków jeszcze nie uzbierano. Gmina udziela dotacji zgodnie  

z uchwałą 50% wartości zadania.  

Radna W. Szukajło zwróciła uwagę, że poprzednia dotacja również była dla 

parafii w Białej i była w wysokości blisko 200.000 zł, wyjątkowo w wyższej 

kwocie ponad 50% kosztów. 

Burmistrz K. W. Jaworski potwierdził, że wyjątkowość dotacji polegało na 

przeznaczeniu prawie 80% kosztów prac konserwatorskich, było to ponad 

246.000 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, a 200.000 pochodziło  

z gminy Trzcianka.  
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Radna W. Szukajło zwróciła uwagę na fakt, że dotuje się jedną parafię, która 

wnioskuje o środki, a nie jest to jedyna parafia.  

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że w tym roku udzielono również dotacji 

parafii w Siedlisku w kwocie ok. 36.000 zł na naprawę zegara. Ogłoszony został 

konkurs Rządowego Funduszu Ochrony Zabytków, w którym można złożyć  

10 wniosków maksymalnie. Prowadzono rozmowy z parafiami czy byłyby 

zainteresowane wnioskiem złożonym przez gminę. W poprzednich latach dotację 

otrzymała parafia w Trzciance oraz w Radolinie. 

Innych głosów nie było.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 4, przeciw 0, wstrzymujących 1.  

4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych 

zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym 

jest gmina Trzcianka. 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że po rozmowach z dyrektorami placówek 

zaproponuje zmianę do przedstawionej uchwały, tj. uchwała będzie 

obowiązywała od 1 stycznia 2024 r. oraz jej wykonanie powierza się 

burmistrzowi Trzcianki. Przez ten rok będą prowadzone rozmowy o centrum 

usług wspólnych.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 4, przeciw 0, wstrzymujących 1.  

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok. 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że jak co roku ustala się program na kolejny 

rok, zaktualizowano diagnozę problemów społecznych i program odpowiada 

na bieżące potrzeby w tym zakresie. Wprowadzono dochody ze sprzedaży tzw. 

małpek, które mają być wydatkowane w ramach programu, a nie poza nim. 

Gmina Komisja Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie 

zmieniła zasadniczo programu, umniejszono niektóre wynagrodzenia członków 

komisji, w związku ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia. Część 

zadań,realizowanych z budżetu gminy, będzie mogło być realizowanych ze 
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środków tego programu, np. zajęcia sportowe dzieci i młodzieży, zajęcia poza 

lekcyjne i imprezy sportowe.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że  związane jest to z powstaniem farmy 

wiatrowej w Ujściu, która zostanie podłączona do GPZ w Trzciance. Urządzenia 

zostaną postawione na terenie gminnym, przylegającym do GSZ w Trzciance. 

Obecna umowa dzierżawy jest na 3 miesiące, stąd proponuje się odstąpienie od 

dalszej dzierżawy bez przetargu.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznawania nagród za 

osiągnięte wyniki sportowe. 

Komisja zapoznała się.   

Radny R. Matkowski sugerował aby przemyśleć temat zmiany prawnika,  

w związku z licznymi zmianami w uchwałach.  

8) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski zaproponował: 

1) przeniesienie tematu z marca na miesiąc wrzesień, tematu z września na 

marzec. 

 

Pan W. Putyrski zaproponował: 

2) w miesiącu kwietniu dodać temat:  

Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego ora miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcianka. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

9) Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

Trzcianki na I półrocze 2023 roku. 
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Komisja zaopiniowała projekt uchwały: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0,  

z wnioskiem o wprowadzenie załącznika nr 5 dot. planu pracy Komisji 

Gospodarczej.  

 

Ad 5 )  Propozycje do planu pracy komisji na I półrocze 2023 r. 

Styczeń 

1. Komunikacja publiczna w gminie Trzcianka. Analiza sytuacji po 

likwidacji PKS Wałcz Sp. z o.o. oraz możliwości rozwoju. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Luty 

1. Informacja o inwestycjach planowanych do realizacji na terenie gminy 

Trzcianka w ramach  Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Marzec 

1. Informacja o zabytkach na terenie gminy Trzcianka, plany inwestycyjne  

           i możliwości pozyskania środków. 

2. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

3. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Kwiecień 

1.  Analiza  realizacji uchwały Nr XVII/152/19 Rady Miejskiej Trzcianki  

             z 28 listopada 2022 r. w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego na  

             lata 2020-2028. 

2. Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

             przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania  

             przestrzennego gminy Trzcianka.  

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

5. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 
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6. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Maj 

1. Analiza informacji o stanie mienia komunalnego gminy Trzcianka na  

            dzień 31 grudnia 2022 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Czerwiec 

1. Analiza sprawozdania finansowego gminy Trzcianka za 2022 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2022 r. Raport  

o stanie gminy za 2022 r.  

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Ad 6) Sprawy skierowane do komisji. 

Nie było spraw skierowanych do komisji.  

 

Ad 7) Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

Przewodniczący komisji T. Tomczak prosił o przygotowanie informacji  

nt. projektów, dla których zamierza się aplikować o środki w przyszłym roku, 

jakie są złożone na ten czas.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił: 

1) wnioski są złożone lub już w trakcie rozpatrywania: 

- wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – droga  

ul. Poniatowskiego, 

- wnioski do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich – budowa dróg w Białej – 

ul. Stodolna oraz budowa dróg w Straduniu, 

2) planowane do złożenia: 

W ramach konkursów ogłaszanych przez Urząd Marszałkowski z budżetu 

samorządu Województwa Wielkopolskiego: 

- konkurs na projekty lekkoatletyczne – wniosek o budowę bieżni 400 m, 



12 

 

W ramach konkursu „Szatnia na Medal”: 

- remont siłowni na OSiR, 

Do rozważenia środki w ramach konkursu turystycznego. Gmina będzie chciała 

skorzystać ze środków ZIT. Są tu dwa projekty związane z mobilnością miejską, 

Centrum Przesiadkowe i droga ul. Łąkowej. Drugi projekt to ul. Kasprowicza,  

ul. Kopernika i ul. Ogrodowa.  

W ramach Programu Adaptacja Klimatu koncepcyjnie opracowywane jest 

zagospodarowanie Alei Miłosza w tereny zieleni, ogródki jordanowskie itp. Po 

opracowaniu projektu technicznego budynku komunalnego, planuje się złożyć 

wniosek na budowę budynku komunalnego.  

Jest wiele mniejszych konkursów, w których gmina chciałaby brać udział. 

Kwestia wniosków na zabytki jest z terminem do końca stycznia. Jest tu kwestia 

obiektów sakralnych, a ze strony gminy burmistrzówka. Prowadzone są rozmowy 

z powiatem na wyrażenie zgody na prace planistyczne przy oficynie w Białej. 

Konserwator Zabytków narzucił obowiązek doprowadzenie obiektu Muzeum do 

stanu użytkowego. Jest złożony wniosek o dofinansowanie projektu technicznego 

adaptacji tego obiektu do Ministerstwa Kultury, ale tam jest duża konkurencja. 

Nie ma jednak środków na przygotowanie, projektowanie ale na realizację. Małe 

wnioski złożone w NGR, które czekają na ocenę Urzędu Marszałkowskiego. 

Pozytywnie zaopiniowano wniosek Biblioteki dot. budowy placu zabaw nad 

jeziorem Logo. Drugi wniosek dot. zakupu samochodu elektrycznego dla 

Ochrony Środowiska dofinansowanie 76.000 zł, na koszt 105.000 zł. Biblioteka 

złożyła również wniosek o tworzenie systemu informacji turystycznej.  

Prowadzone są rozmowy na temat przejęcia budynku dworca PKP. Oceniono, że 

koszt przebudowy przejazdu kolejowego w Trzciance wyniesie 4 mln zł. Jest 

wiele obszarów, które będą dofinansowywane ale jest kwestia wkładów 

własnych.  

 

Radny R. Matkowski prosił aby informacje o składanych wnioskach były 

wcześniej, aby nie byli zaskakiwani koniecznością dopłat z budżetu. Zwrócił 

uwagę, że zawaliły się hale namiotowe na terenie Polski w związku z tym, że 

oszczędzano na ogrzewaniu, dlatego prosił aby przeanalizować warunki 

funkcjonowanie tego typu obiektów.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że są to hale innego typu, nie mające 

konstrukcji. Hale sportowe w naszej gminie mają mieć konstrukcje łukowe.  
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Przewodniczący komisji T. Tomczak prosił o udostępnienie radnych 

szczegółowych informacji dot. bieżni, wniosek, co jest planowane, jak to ma 

wyglądać. 

 

Ad 8) Wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny W. Perski wyjaśnił, że w programie dofinansowywania zabytków są trzy 

programy na maksymalnie 3,5 mln zł.  

Prosił aby młodzież korzystająca z dojazdów mogła korzystać z obiektów CIS.  

 

Na zakończenie radny R. Matkowski zwrócił uwagę kwestie wyłączenia lamp na 

terenie miasta i interwencje w tym temacie mieszkańców Trzcianki.  

Zwrócono również uwagę na brak lamp na odcinku od ul. Żeromskiego do os. 

Lelewela.  

 

Ad 9) Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący komisji T. Tomczak 

zamknął posiedzenie.  

 

   Protokolant                                                                  Przewodniczący Komisji  

 

Marzena Domagała              Tomasz M. Tomczak 


